



Datum 2019-04-09  
Dagordning Styrelsemöte nr. 25

**1. Mötet öppnas**

Fredrik Skeppstedt förklarar mötet öppnat kl 12:15

**2. Val av mötets ordförande**

Förslag: Fredrik Skeppstedt. Vald

**3. Val av justeringsperson**

Förslag: Anton Olsson. Vald

**4. Val av sekreterare**

Förslag: Andreas Johansson. Vald

**5. Kallade**

Anton Olsson, Fredrik Skeppstedt, Otto Björnsson, Andreas Johansson, Emelie Ericsson, Joel Henegård, Jonathan Svedberg, Madeleine Laason, Matilda Kuusela, Andreas Svensson, Richard Linde, Robin Eng Engmark, Sandra Weideryd, Viktor Hjalmarsson, Albin Rimming, Julia Hagberg Fyrberg

## 6. Adjungering

Evelina Johansson. Styreslen enas om att Evelina har yttranderätt, dock ingen rösträtt på detta möte.

## 7. Mötet behöriga utlysande

Mötet är behörigt utlyst

## 8. Godkännande av dagordningen

Godkänd

## 9. Föregående mötesprotokoll

Arkiverat

## 10. Ev. bordlagda frågor

Inga

## 11. Lägesrapport

Madeleine: Det var kul med spökboll!

Emelie: Sitter med skiftet. Lagsläpp för ppp imorgon. KOM OCH KÖP

Jonathan: Diplomerings med gröna sektionen första maj.

Viktor: Håller på med SAFT, det går bra.

Otto: Har haft möte med Jan, Alva och Emelie har fått träffa Jan. Jan är vår kontakt på SBI. Det gick bra!

Andreas: Pengar rullar ut, det går bra. Saknar budget från N-phadderiet.

Joel: Det är piss, är förkyld och fick nyss budgeten på sig... Annars är det bra.

Evelina: Datum för studiebesök på NCC är bestämt till 16/4. Jobbar även med examenssittningen, blir på Grand!

Matilda: Har haft en skugga med sig idag! Det gick bra, hon läste industriell ekonomi och har funderat på att byta till bygg.

## 12. Ordförande informerar

Sitter och färdigställer verksamhetsberättelse och handlingar inför vårmöte, fått information om bokningsmöte på trappan den 14:e Maj.

## 13. Studienämndsordförande informerar

Sitter utvärderingar, Peter har aldrig haft så dålig närvaro. Kommer prata vidare om det på PPG möte. Anledningen är att mekaniken

fungerat lite dåligt så folk valde den före matten. Jägeryds kurser kommer att få betydligt mindre föreläsningstimmar. Jägeryds häfte försvinner, blir en ordentlig bok. Även bergmekanik och bergteknik kan komma in i utbildningen. Byggvisualisering kan ersättas av Digital byggstyrning, lärare söks till en eventuell kurs. Sitter med sin utbildningsansvarige och pratar om Virginias kurs och får se vart det leder.

#### 14. Näringslivsansvarig informerar

Har mailat stångåstaden, men inte fått något svar. Nämnade studiebesök så vi får se vart det leder.

#### 15. Uppföljning att göra från förra mötet

##### a. Utbildningskväll Autocad

Inget svar från WSP ännu.

##### b. Spökbollsturnering

Det var väldigt kul! Rätt lag vann

##### c. Sektionspartners

Måste planera överlämningsmöte med sektionspartners och nya Styrels-N. Robin bokar möte med partners, tittar på datum i maj.

#### 16. Diskussionspunkter

##### a. Söket styrels-N 2019/2020

Återigen bra jobbat allihopa.

##### b. Ändringsförslag Stadga-N

Tvärgruppen stadga-N skriver ihop en motivering till varför ändringarna skall göras.

##### c. Vårmöte

Anton och Otto ställer upp som rösträknare. Träffas 17:00 mötet startar 17:30. Fredrik och Andreas S ser över vad vi kan bjuda på.

##### d. Miljö-event (grön sektion)

Jonathan pratar med andra sektioner om möjligheter. Förslag från oss är att hålla en klädinsamling kanske?

### e. SAFT

Väntar svar från polisen för tillstånd. Tävlingskomitén har inte riktigt pratat ihop sig ännu, men dom är på tårna! Vi behöver utse en matansvarig! Ljusbilder ses över! Fixa pantamera kärl, prata med förfest-N. Kylmöjligheter för dryck ses över (kolsyreis?).

### f. Overaller

Vi behöver ca 31 st overaller. Saknar mindre storlekar. Priset förra året var 320:- plus moms. Mindre än 35 st kostar 340:-. Det mest förmånligaste priset ses över. Ca 7 veckors leveranstid. Anton pratar vidare.

## 17. Övriga frågor

Inga

## 18. Nästa möte

Nästa möte: 16/4-19 12:15


## 19. Att göra till nästa möte


Fredrik drar ihop en tvärgrupp för att diskutera våra sektionpartners kontrakt och sätta ihop nya till nästa år.


Prata med liuservice om att vi tar vatten från dem.

Andreas pratar med sin bror om att koppla bilbatteri till 220.

Fredrik förklarar mötet avslutat 13:02.

  
-----  
Ordförande, Fredrik Skeppstedt

  
-----  
Sekreterare, Andreas Johansson

  
-----  
Justerare, Anton Olsson